
 
 
 
Høringssvar vedrørende Kommunalt tilsyn i hjemmeplejen 2021 
 
Integrationsrådet har i sin drøftelse på Integrationsrådsmødet den 24.2.22 følgende bemærkninger 
 
Integrationsrådet har taget rapporten om kommunalt tilsyn i hjemmeplejen til efterretning. Der er i alt 1100 
bruger af hjemmeplejen. Den offentlige hjemmepleje er den største aktør, det private firma Huma Care har 
87 af borgerne.  
Covid 19 har gjort at der ikke er sket det store i udvikling siden 2020. I nogle nye boligområder er det tids-
krævende at forventningsafstemme.  
Human Care lægger vægt på en flad struktur og at der kommer 1-2 personer hos den enkelte borger, som 
ikke er så plejekrævende. Borgerne er tilfredse med hjælpen. Personalet har tilsyneladende problemer med 
at komme på Cura.  
Primært er der fortsat tilfredshed med kommunikationen vedrørende hjælpemidler. 
Integrationsrådet tænker at et interview med 8 borgere nok er et lidt spinkelt grundlag at lave en 
konklusion på, når der er 1100 brugere.  
Integrationsrådet ser frem til næste års rapport, hvor der forhåbentlig sker en udvikling, både fagligt, struk-
turalt og i at få Cura implementereret i hjemmeplejens medarbejdergruppe.  
 
 
På vegne af Integrationsrådet i Rødovre Kommune 
 
Sekretær 
Bella Østergaard 


